

	Division F—Interest and charges
	Division G—Deposits and reserves
Part VI:	Financial Disclosure
Part VII:	Returns
Part VIII:	Shareholders' Auditors and Audit Committee
Part IX:	Supervision
Part X:	Conversions, Amalgamations and Sale of Assets
Part XI:	Liquidation and Dissolution
Part XII:	General
III	CANADIAN PAYMENTS ASSOCIATION ACT
IV	QUEBEC SAVINGS BANKS ACT AMENDMENTS
V	SUMMARY OF RECOMMENDATIONS
Appendix A:	Witnesses who Appeared
Appendix B:	List of Briefs Submitted
	CHAPTER I

COMMITTEE PROCEDURES

In the Third Session of the Thirtieth Parliament the Committee received an Order of Reference relating to the subject-matter of the Banks and Banking Law Revision Act, 1978. Accordingly, in July 1978, the Committee placed advertisements in every daily newspaper in Canada inviting organizations and individuals to submit briefs. In response to these advertisements, the Committee received 64 submissions from organizations and 15 from individuals. As well, the Committee received some 12 letters from interested individuals.

The Committee subsequently held 54 public meetings between Tuesday, November 21, 1978 and Friday, February 16, 1979. In order to enable it to hear as many witnesses as possible, the Committee appointed two sub-committees which met in January, 1979. The evidence taken by each sub-committee was reported back to the main Committee on Tuesday, February 6, 1979.

In addition to meeting with the Honourable Jean Chrétien, Minister of Finance, Gerald K. Bouey, Governor of the Bank of Canada, Bill Kennett, Inspector General of Banks, and several government officials, the Committee heard representations from 35 organizations and banks, 2 individuals and the government of the Province of British Columbia.

A list of those who appeared as witnesses is attached as Appendix "A". A list of those who submitted briefs and letters but did not appear before the Committee is attached as Appendix "B".

To everyone who responded to the Committee's request for written submissions and/or agreed to appear as witnesses, we express our appreciation.

The Committee acknowledges with appreciation the contribution to its work by the Committees Branch. In particular, we thank our clerk, Mary MacDougall. Our senior adviser,

	Division F—L'intérêt et les frais
	Division G—Dépôts et réserves
Partie VI:	La divulgation financière
Partie VII:	Les déclarations d'impôt
Partie VIII:	Les vérificateurs des actionnaires et le comité de vérification comptable
Partie IX:	Supervision
Partie X:	Les conversions, les fusions et la vente de l'actif
Partie XI:	Liquidation et dissolution
Partie XII:	Dispositions générales
III	LA LOI SUR L'ASSOCIATION CANADIENNE DES PAIEMENTS
IV	LES MODIFICATIONS À LA LOI SUR LES BANQUES D'ÉPARGNE DU QUÉBEC
V	RÉSUMÉ DES RECOMMANDATIONS
Annexe A:	Liste des témoins qui ont comparu
Annexe B:	Liste des mémoires présentés
	CHAPITRE I

PROCÉDURE DU COMITÉ

Au cours de la troisième session de la trentième législature, le Comité a reçu un Ordre de renvoi lui déférant la question des banques et de la Loi sur la révision de la loi bancaire de 1978. En conséquence, en juillet 1978, le Comité a publié des annonces dans tous les quotidiens du pays invitant les organisations et particuliers à soumettre des mémoires. En réponse aux dites annonces, le Comité a reçu 64 mémoires d'organisations et 15 de particuliers. En outre, le Comité a reçu quelque douze lettres de personnes intéressées.

Subséquentement, le Comité a tenu 54 audiences publiques entre le mardi 21 novembre 1978 et le vendredi 16 février 1979. Afin de lui permettre d'entendre autant de témoins que possible, le Comité a créé deux sous-comités qui se sont rencontrés en janvier 1979. Les témoignages entendus par chacun de ces sous-comités ont été présentés sous forme de rapport au Comité même le mardi 6 février 1979.

En plus de rencontrer l'honorable Jean Chrétien, ministre des Finances, M. Gérard K. Bouey, gouverneur de la Banque du Canada, M. Bill Kennett, Inspecteur général des Banques et plusieurs fonctionnaires, le Comité a accueilli les représentants de 35 organisations et banques, deux particuliers et le gouvernement de la Colombie-Britannique.

Une liste des témoins qui ont comparu est jointe à l'Annexe «A». Une liste de ceux qui ont soumis des mémoires et envoyé des lettres sans toutefois comparaître devant le Comité est jointe à l'Annexe «B».

Nous voulons exprimer toute notre reconnaissance à ceux qui, répondant à la demande du Comité, nous ont fait parvenir des mémoires écrits, de même qu'à ceux qui sont venus comparaître devant nous.

Le Comité avoue sa reconnaissance de l'apport à son travail provenant de la Division des comités. Il remercie tout particulièrement son greffier, Mary MacDougall. Son conseiller prin-